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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2022/23:957 Strukturen på arbetet med klimatanpassning

Efter sommarens extremväder där flera områden i Sverige upplevt mycket höga 
vattenflöden med stora materiella skador som följd är arbetet med 
klimatanpassning viktigare än någonsin. Det finns ett stort behov av ett 
strukturerat arbete för att prioritera åtgärder och avlasta enskilda kommuner i 
arbetet.

I arbetet med stigande havsnivåer har både Göteborgs stad och Malmö stad 
skickat skrivelser till regeringen för att lyfta behovet av både ny lagstiftning 
och nya finansieringsmodeller. Något som Centerpartiet har efterfrågat länge, 
inte minst i partimotioner i riksdagen. Detta är något som även Nationella 
expertrådet för klimatanpassning ser behov av i sin rapport från februari 2022. 
Även Riksrevisionen har lyft fram ett antal viktiga åtgärder i arbetet kring 
klimatanpassning.

Responsen från regeringen på städernas skrivelse har minst sagt varit skral.

Min fråga till statsrådet Romina Pourmokhtari blir därför:

 

Delar statsrådet och regeringen Centerpartiets och de båda städernas 
bedömning att det behövs ytterligare lagstiftning kring klimatanpassning, och 
hur kommer statsrådet och regeringen i så fall att agera för att få sådan på plats?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-05
Besvaras senast
2023-09-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


